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Lubawka, 2018.09.27 
 

Protokół Nr VIII/2018 
z VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 

która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2018 roku  
 w  Urzędzie Miasta Lubawka w pokoju nr 14 

 
 

Czas trwania sesji w godz. 900 do godz. 1300 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad VIII sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie art. 
20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady VIII Sesji. 
Poinformowała, że w Sesji uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie  prawomocnych decyzji. Radni nieobecni: Ewa Garbień, Andrzej 
Ptaszkowski, Piotr Król oraz Artur Sarzyński.  Lista obecności radnych  stanowi  
załącznik  nr 1, a lista zaproszonych gości nr 2 do niniejszego protokołu. 
Ad.2. Ustalenie porządku dziennego obrad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek 
obrad. Zapytała czy radni zgłaszają wnioski. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady W Zabiegło wnioskowała o wykreślenie z porządku obrad 
punktu 3: „Powołanie Komisji Uchwał”. 
O godzinie 905 na obrady przybyła radna Ewa Garbień oraz radny Andrzej 
Ptaszkowski. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących”   
przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 
Zatwierdzony porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 
3. lnformacja Burmistrza Miasta Lubawka o podjętych działaniach 

w sprawie stadionu w Lubawce, 
4. lnformacja wykonawcy ekspertyzy o stanie murawy stadionu, 
5. Dyskusja w sprawie przyszłości stadionu w Lubawce. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sugestii dla Burmistrza Miasta 

Lubawka o możliwości wystąpienia do wykonawcy remontu stadionu 
w Lubawce o usunięcie ujawnionych wad. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia 
o podejrzenia popełnienia przestępstwa. 
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8. Zakończenie obrad Sesji Rady Miejskiej. 
O godzinie 910 na obrady przybył radny Artur Sarzyński. 
Ad.3. lnformacja Burmistrza Miasta Lubawka o podjętych działaniach 
w sprawie stadionu w Lubawce 
Inspektor Referatu IGKiP A. Michno poinformował o podjętych działaniach 
w sprawie usunięcia ujawnionych wad na stadionie w Lubawce: 

 zgłoszenie usterek, 
 wykonanie ekspertyzy, 
 przegląd robót i ustalenie usterek niezgodnych z projektem, 
 dokonanie odkrywek rur drenażowych i ich wpięć, 
 korespondencja z wykonawcą dotycząca usunięcia ujawnionych usterek 
 spotkanie z wykonawcą.  

Radny P. Wiktorowski zapytał czy wykonana ekspertyza została objęta klauzurą 
tajności. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że ekspertyza nie jest 
upubliczniana z powody trwania rozmów z wykonawcą. Ujawnianie wszystkich 
atutów przed wybraniem sposobu dalszego  postępowania było by 
nieodpowiedzialne.  
Radny P. Wiktorowski powiedział, że nie zgadza się ze stanowiskiem 
Burmistrza Miasta E. Kocemba w sprawie ujawnienia ekspertyzy i zapytał czy to 
jest zgodne z prawem. 
Radca Prawny Urzędu Miasta Anna Król poinformowała, że każdy radny ma 
możliwość zapoznania się z treścią ekspertyzy w Urzędzie Miasta. 
Radny Artur Sarzyński powiedział, że ujawnienie dowodów zawartych 
w ekspertyzie przed ustaleniem sposobu działania było by bardzo 
nieodpowiedzialne.    
Kierownik IGKiP Alfred Michno poinformował, że wykonawca również zwrócił 
się do Urzędu Miasta o udostępnienie ekspertyzy jednakże Gmina nie wyraziła 
zgody na ujawnienie jej treści. 
Radca Prawny UM A. Król powiedziała, że autorzy ekspertyzy na pewno 
spotkali się z podobnymi przypadkami i zapytała jaki tryb postępowania będzie 
najkorzystniejszy dla Gminy. 
Przedstawiciel Firmy Murawa Plus Piotr Janusz odpowiedział, że 
najkorzystniejszym rozwiązaniem jest zawarcie ugody, ponieważ sprawa 
sądowa może trwać kilka lat, co spowoduje dalszą degradację płyty boiska. 
Poinformował też, że tocząca się sprawa nie zwalnia Gminy z prawidłowej 
pielęgnacji murawy. 
Radna Ewa Garbień powiedziała, że podobna sprawa miała miejsce w Jeleniej 
Górze. 



Protokół Nr VIII/2018 z VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 27 sierpnia 2018 roku 
 

3 
 

Radca Prawny UM A. Król odpowiedziała, że sprawa w Jeleniej Górze 
zakończyła się ugodą. 
Ad.4. lnformacja wykonawcy ekspertyzy o stanie murawy stadionu 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła autorów ekspertyzy dotyczącej 
stanu murawy na płycie boiska o przedstawienie wyników wykonanej 
ekspertyzy. 
Przedstawiciel Firmy Murawa Plus Piotr Janusz omówił ekspertyzę i m.in. 
poinformował, że w dniu przeprowadzania badań na stadionie w Lubawce 
występowały braki murawy, a barwa boiska była niejednorodna. 
Przedstawiciel Firmy Murawa Plus Arkadiusz Bieniek przedstawił szczegółowe 
informacje na temat murawy i wykonanej podbudowy na płycie boiska. 
Radny Piotr Wiktorowski zapytał jakie prace powinny zostać wykonane aby 
naprawić płytę boiska. 
Przedstawiciel Firmy Murawa Plus Piotr Janusz zaproponował trzy sposoby 
usunięcia wad występujących na płycie boiska. 
Ad.5. Dyskusja w sprawie przyszłości stadionu w Lubawce 
W dyskusji na temat wykonania płyty stadionu, możliwości usunięcia 
występujących wad oraz nadzoru nad przebudową stadionu wzięli udział: 

 Radny Jan Włodarczyk, 
 Radna Iwona Dereń, 
 Radny Piotr Wiktorowski,  
 Radny Andrzej Ptaszkowski, 
 Radny Mariusz Głód,  
 Radny Krzysztof Jawor, 
 Radny Mirosław Antoniszyn, 
 Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło, 
 Burmistrz Miasta Lubawka,  
 Kierownik Referatu IGKiP Alfred Michno.     

Radny M. Antoniszyn powiedział, że z informacji przedstawionych podczas 
dyskusji wynika, że Inspektor Nadzoru nieprawidłowo nadzorował wykonywane 
prace na stadionie i zapytał kto sprawował kontrolę nad Inspektorem. 
Kierownik Referatu IGKiP A. Michno odpowiedział, że były Kierownik Referaty 
IGKiP Danuta Wiśniewska z wielką starannością pilnowała  budowy. 
Radny M. Antoniszyn zapytał dlaczego Gmina nie wyciągnęła konsekwencji 
w stosunku do Inspektora Nadzoru. 
Radca Prawny UM. A. Król odpowiedziała, że w procesie budowlanym 
Inspektor Nadzoru stanowi samodzielną funkcję i Gmina nie ma żadnych 
możliwości kontrolowania jego pracy. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Inspektor Nadzoru nie poniósł żadnej 
odpowiedzialności za ujawnione usterki. 
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Radca Prawny UM. A. Król odpowiedziała, że istnieje możliwość 
powiadomienia Izby o zaistniałej sytuacji  i wystąpienia  z roszczeniem. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba poinformowała, że Inspektor Nadzoru był 
zatrudniony przez Gminę do pilnowania wykonywanych prac przez wykonawcę, 
a Rada Budowy zajmowała się rozwiązywaniem bieżących problemów. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że Burmistrz Miasta E. Kocemba podczas 
Sesji Rady Miejskiej zapewniała, że wszystkie prace budowlane na stadionie 
w Lubawce są wykonywane zgodnie z prawem budowlanym. 
Kierownik Referatu IGKiP A. Michno odpowiedział, że nadzór na właściwym 
wykonaniem prac należał do Inspektora Nadzoru, którego zatrudniała Gmina 
oraz do Kierownika budowy. 
Radny M. Antoniszyn zapytał dlaczego Gmina wypłaciła wynagrodzenie 
Inspektorowi Nadzoru skoro roboty zostały źle wykonane.  
Kierownik Referatu IGKiP A. Michno odpowiedział, że w czasie wypłaty 
wynagrodzenia nie było możliwości określenia stanu wykonanych prac. 
Radny A. Bagiński wnioskował o wystąpienie z wnioskiem do organów ścigania 
w sprawie niewłaściwego pełnienia obowiązków przez Inspektora Nadzoru. 
Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sugestii dla Burmistrza 
Miasta Lubawka o możliwości wystąpienia do wykonawcy remontu stadionu 
w Lubawce o usunięcie ujawnionych wad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło  odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) i zapytała czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach 
 „przeciwnych” oraz  0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr VII/381/18 w sprawie sugestii dla Burmistrza Miasta Lubawka o możliwości 
wystąpienia do wykonawcy remontu stadionu w Lubawce o usunięcie 
ujawnionych wad. 
 

O godzinie 1200 na obrady przybył radny Piotr Król. 
Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia zawiadomienia 
o podejrzenia popełnienia przestępstwa. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że projekt uchwały w sprawie złożenia 
zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia przestępstwa przy wykonywaniu 
prac remontowych stadionu w Lubawce powinien również zostać poddany pod 
głosowanie. 
Radca Prawnu UM . A. Król odpowiedziała, że przygotowany projekt uchwały 
nie jest zgodny z prawem. Ponadto każdy obywatel ma prawo, a nawet 
i obowiązek powiadomić prokuraturę o podejrzeniu przestępstwa i nie 
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powinien tego obowiązku scedować na inną osobę. Osoby zgłaszające  zarzuty 
bez pokrycia ponoszą odpowiedzialność karną.  
Grupa Radnych wycofała z porządku obrad projekt uchwały w sprawie złożenia 
zawiadomienia o podejrzenia popełnienia przestępstwa. 
Ad.8. Sprawy różne. 
Radni Rady Miejskiej po przeprowadzonej dyskusji nad wyborem dalszego 
postępowania  w sprawie usunięcia ujawnionych wad na stadionie w Lubawce 
postanowili, że najlepszym rozwiązaniem będzie zawarcie ugody z wykonawcą. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady VIII Sesji o godz. 1300. 
 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Irena Warzecha  
Inspektor ds. Biura Rady 
 

           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

w Lubawce  
 
 


